

**Q&A's CIC-156753– Round 3  
(Le français suit)**

**Question 17**

Does IRCC have a standard classification for the 46 existing communities? Is it at the CD, CMA or CSD level or a mix?

**Answer 17:**

The [existing profiles](#) for the communities are centres of various sizes, so it is a mix of census division (CD), census metropolitan area (CMA) and census agglomeration (CA), though it is not defined that way. As required, the profiles themselves include mentions of what classifications apply. For instance, the profile for [Medicine Hat](#) notes the following: “The Medicine Hat census agglomeration area includes the City of Medicine Hat, the town of Redcliff and the Cypress County municipal district.”

**Question 18:**

Is IRCC able to provide an example of the old series of profiles for any one of the 46 existing communities?

**Answer 18:**

The existing profiles can be viewed by visiting [[Immigration and our local economies \(cic.gc.ca\)](http://immigrationandourlocaleconomies.cic.gc.ca)]. A new template of the output will be discussed at the kickoff meeting, but the profiles will all include an economic overview with community strengths, infrastructure, challenges and opportunities, key statistics on labour shortage and top employment sectors, as well as the role immigration has played in the growth of the communities or the role that immigration could play to help communities flourish.

**Question 19:**

As identified under the initial contract period (Task #4.1.1), can IRCC advice on the existing data that will be provided?

- Does IRCC have data on labour force by immigration status, industry and occupation at the CSD level?
- Does IRCC have existing data and definitions for the 7 sectors, or will you be looking to the successful bidder to develop the same?
- Does IRCC have data on business owners by industry sector (NAICS), age and immigrant status?

**Answer 19:**

IRCC will not be providing data. The successful bidder will be expected to provide input and use available data derived from the [2021 Census](#) and published by Statistics Canada, including reports, tables and other publications.

**Question 20 :**

For the proposed resource (4.1.1.1 M1), would IRCC accept as a qualification a publicly available economic profile which is branded/attributed solely to the proponent but was funded by the client?

**Answer 20:**

The Bidder must demonstrate that the materials developed are short and concise, yet detailed material for public distribution. The Bidder is invited to submit what they see as relevant, which will be evaluated when all submissions have been received.

## CIC-156753 - Tour 3 de questions et réponses

### Questions 17 :

IRCC dispose-t-il d'une classification standard pour les 46 communautés existantes ? S'agit-il du niveau CD, CMA ou CSD ou d'un mélange ?

### Réponse 17 :

Les [profils existants](#) des collectivités sont des centres de tailles variées et, par conséquent, sont un mélange de divisions de recensement (DR), de régions métropolitaines de recensement (RMR) et d'agglomérations de recensement (AR), bien qu'ils ne soient pas définis de cette façon. Comme demandé, les profils à proprement parler comprennent des mentions quant à la classification qui s'applique. Par exemple, le profil de [Medicine Hat](#) comporte la mention suivante : « L'agglomération de recensement de Medicine Hat comprend la ville de Medicine Hat, la ville de Redcliff et l'arrondissement municipal du comté de Cypress. »

### Question 18 :

IRCC est-il en mesure de fournir un exemple de l'ancienne série de profils pour l'une des 46 communautés existantes ?

### Réponse 18 :

Les profils existants peuvent être consultés ici : [\[L'immigration et nos économies locales \(cic.gc.ca\)\]](#). Un nouveau modèle des résultats attendus fera l'objet de discussion lors de la réunion initiale, mais les profils comprendront tous un aperçu économique mettant en lumière les forces, l'infrastructure, les défis et possibilités des communautés, les statistiques clés sur le plan de la pénurie de main-d'œuvre et les plus importants secteurs d'emploi, de même que l'incidence de l'immigration dans la croissance des communautés ou le rôle que l'immigration pourrait jouer pour contribuer à l'essor des communautés.

### Question 19 :

Comme indiqué dans le cadre de la période contractuelle initiale (tâche n° 4.1.1), IRCC peut-il donner des conseils sur les données existantes qui seront fournies ?

o IRCC dispose-t-il de données sur la main-d'œuvre par statut d'immigration, industrie et profession au niveau de la CSD ?

o IRCC dispose-t-il des données et de définitions pour les sept secteurs, ou demanderez-vous au soumissionnaire retenu de les développer ?

o IRCC dispose-t-il des données sur les propriétaires d'entreprises par secteur d'activité (NAICS), âge et statut d'immigrant ?

### Réponse 19 :

IRCC ne fournira pas de données. L'on s'attend à ce que le soumissionnaire retenu fournisse de l'information et utilise les données du [Recensement de 2021](#) publié par Statistique Canada, notamment des rapports, des tableaux et d'autres publications.

**Question 20 :**

Pour la ressource proposée (4.1.1.1 M1), IRCC accepterait-il comme qualification un profil économique accessible au public qui est marqué/attribué uniquement au promoteur mais qui a été financé par le client ?

**Réponse 20 :**

Le soumissionnaire doit démontrer que les documents mis au point sont à la fois concis et détaillés, destinés à une diffusion publique. Le soumissionnaire est invité à soumettre les documents qu'il juge pertinents; ceux-ci seront évalués lorsque toutes les soumissions auront été reçues.